
 

Minnesanteckningar Visualiseringsgruppen 

Datum: 2023-06-21                        Plats: Teams (digitalt möte) 

Närvarande: 

Henrik Söderholm, Göteborg  

 Magnus Forslund, Region Västmanland 

 Anders Elias, Stockholm  

 Peter Möller, Region Dalarna 

Pernille Holmsgaard Afshari, Västerås 

Jens Nilson, Lund 

Dagordning 
 

- Rollen som sammankallande i Visualiseringsgruppen 
- Vad är på gång hos oss i våra verksamheter? 
- Visualiseringsexempel från presentationer i Göteborg 

 

 
1. Rollen som sammankallande i Visualiseringsgruppen 
 

Vi bestämde att vi framöver kommer att testa att låta ansvaret för våra möten variera bland medlemmarna i gruppen. Den eller 

de som ansvarar för mötet ansvarar också för att ta fram en dagordning och kontaktar eventuella föreläsare, mm. Det blir på så 

sätt en större dynamik och variation runt innehåll. Vi delar också på så sätt på en tidskrävande uppgift. Konceptet fungerade 

bra innan pandemin, när vi sågs fysiskt, men det borde fungera även vid digitala möten. Planen är att ha 2–3 digitala möten per 

år och att vi ses fysiskt vid ett tillfälle per år. 

 

Vi pratade om att nästa möte skulle kunna vara ett fysiskt möte i Göteborg. Henrik kollar av intresset i gruppen bland de som 

inte var med vid dagens möte. 

 

 

 

 

 



 
 

2. Vad är på gång hos oss i våra verksamheter? 
 

Vi informerade varandra om vad som är på gång hos var och en av oss. Ett utdrag från diskussionen: 

 

- Peter berättade att de i region Dalarna fortsätter sitt arbete med att bygga upp en analysplattform i R. De kommer att börja publicera rapporter 
skapade i R Markdown och de använder GitHub pages. 

- Magnus berättade att han jobbat en hel del med Power BI rapporter för region Västmanland. 
- Pernille berättade att de i Västerås har köpt in programvaran Statistics Studio och att de nu har börjat att publicera statistik med verktyget. 
- Anders berättade att de har en annorlunda situation då Sweco ansvarar för mycket av statistikverksamheten åt Stockholm Stad. 

Visualiseringsprodukterna som de har är samma som funnits ett tag, men de diskuterar internt vad de ska utveckla framöver. 
- Jens lyfte bland annat att SCB:s statistik över hur stor andel av Lunds invånare som bor kvar i kommunen eller är utflyttade varit uppskattad och 

diskuterats mycket. Den typ av statistik där individer följs över tid svarar på frågor som inte den vanliga årsstatistiken kan ge svar på. 
 

3. Visualiseringsexempel från presentation i Göteborg 
 

Henrik berättade att han jobbar främst med visualisering i samband med presentationer. Ibland görs diagram och bilder med 

hjälp av Excel, ibland med hjälp av R. Beroende på forum och vilken tid som finns så läggs det ibland ner mycket tid på bilder 

och design, medan det ibland nästan inte läggs ner någon tid alls. För mer information om olika typer av exempel, se bifogad 

presentation. 

 

4. Övrigt 
 

En verksamhetsberättelse ska skrivas inför KSP:s årsmöte. Henrik skriver den och återkommer med eventuella frågor. 

 
 

5. Nästa möte 
 

Nästa möte blir i oktober. 

 


